2261 2791



A47x

試辦星期一至五早上繁忙時間 途經科學園往大埔特別班次 Trial Service via Science Park to Tai Po in the morning on Mondays to Fridays

生效日期	2020年1月6日(星期一)至4月1日(星期三)
詳情	於上述日期內,路線A47X 達星期一至五(公眾假期除外),於早上7:30 將試辦一班由機場開出,途經科學園往大埔的特別班次,行車路線和途經車站與傍晚18:05 之特別班次相同。
	機場開出時間:逢星期一至五(公眾假期除外) 07:30 主要站點:機場 → 國泰城 → 科學園/白石角 → 大埔

Effective Date	6 January 2020 (Monday) to 1 April 2020 (Wednesday)
Details	With effective on above-mentioned period, a trial of morning special departure of route A47X from Airport to Tai Po (Via Science Park) will be introduced at 07:30 on Mondays to Fridays (expect Public holidays). Routing and en-route stops will be the same as the evening special departure on 18:05.
	Departure time from Airport: 07:30 Mondays to Fridays (expect Public holidays) Major locations observed: Airport GTC → Cathay Pacific City → Science Park / Pak Shek Kok → Tai Po

敬請留意 Thank you for your attention.

No. LW 01/01/20 通告張貼日期: 02 Jan 2020 - 1 Apr 2020 □ 存檔 図 棄置